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ZÁPIS Z 5. ZASEDÁNÍ 
DOBROVOLNÉHO SVAZKU OBCÍ POLICKA 

V ROCE 2021 
konaného dne 2.prosince 2021 v 15.00 hod. 

v obci Bukovice. 
 
Přítomní členové: Ing. J. Beran, Ing. M. Šrůtek, B. Klímová, V. Friml, Ing. J. Krtička,     

J. Cibulka, M. Maroul, P. Šubíř 
 
Omluvení členové:   
 
Hosté: Petr Dostál – AMK Police nad Metují, místostarostové a účetní obcí  
   
Zapisovatel : Martin Zeman 
 
Ověřovatel:   M. Šrůtek 
 
 
 

Volba ověřovatele zápisu 
 
Navržený ověřovatel: Milan Šrůtek 
  
Usnesení č.01/05/2021 

Výbor DSO Policka schvaluje Milana Šrůtka ověřovatelem zápisu.  
 Pro:  8 Proti: 0   Zdržel se: 0 
 
Volba zapisovatele zápisu 
 
Navržený zapisovatel: Martin Zeman 
 
Usnesení č.02/05/2021 

Výbor DSO Policka schvaluje Martina Zemana zapisovatelem.  
 Pro:       8  Proti: 0   Zdržel se: 0 
 
 
 

PROGRAM: 
1. Zahájení 
2. Pódium DSO Policka – host. P. Dostál – AMK Police n. Met. 
3. Schválení rozpočtu na rok 2022 
4. Schválení střednědobého výhledu rozpočtu 
5.  Doplnění strategie DSO Policka 
6. Audit DSO Policka 
7. Schválení podání žádosti o dotaci na manažera z KHK 
8. SDMB – audit, informace, členské příspěvky 
9. Pediatr na Policku 
10. Lávky v Maršovském údolí 
11. Různé 
12. Diskuze 
13. Závěr 
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1) ZAHÁJENÍ 

Předseda Ing. J. Beran přivítal přítomné, a představil navržený program.  K tomu 

nebylo připomínek.  

 

 

Usnesení č.03/05/2021 

Výbor DSO Policka schvaluje navržený program.  

 Pro: 8  Proti: 0   Zdržel se: 0 

 

 

 

2) PÓDIUM DSO POLICKA 

 

Zástupce AMK Police nad Metují Petr Dostál přišel vysvětlit důvody pro usnesení 

AMK k nutnosti zvýšení plateb za stavění pódia popsané v dopisu AMK. Ten je přílohou 

zápisu. V něm je navrženo zvýšení plateb za stavění stanu, nákup dvou nádrží IBC pro 

kotvení pódia, veřejně dostupný rezervační systém pódia a stanů. Za 11 let bylo pódium 

postaveno 78 x. J. Beran poděkoval za 10 let výborné spolupráce. 

 

Friml – cenu pro spolky nechce zvyšovat, navrhuje zachování ceny při dodání pracovníků pro 

stavbu pódia 

Maroul – souhlasí, i když pódium aktuálně nevyužívají 

Klímová – souhlasí se stavbou svépomocí 

Dostál – pro AMK nemá pomoc význam – pomocníci neznají systém stavby pódia a čas 

stavby se tak neúměrně prodlužuje – toto není pro AMK akceptovatelné řešení. 

Beran – navrhuje platbu stavění pódia obcemi – jako pomoc spolkům i AMK. 

 

Do příštího zasedání bude připraven návrh na řešení situace. 

 

 

3) SCHVÁLENÍ ROZPOČTU DSO POLICKA NA ROK 2022 

Výbor DSO Policka projednal návrh rozpočtu pro rok 2022, který členové dostali 

v předstihu a byl vyvěšen ve všech členských obcích po dobu minimálně 15 dní.  

 

Usnesení č.05/05/2021 

Výbor DSO Policka schvaluje schodkový rozpočet ve výši příjmů Kč 1.435.200,-, 

výdajů 1.490.000 a financování z přebytku finančních prostředků z minulých let ve výši Kč 

54.800,-.  

 

 Pro: 8   Proti: 0   Zdržel se: 0 

 

4) SCHVÁLENÍ STŘEDNĚDOBÉHO VÝHLEDU ROZPOČTU 2023-2026 

Výbor DSO Policka projednal návrh střednědobého výhledu rozpočtu pro roky  

2023-2026, který členové dostali v předstihu a byl vyvěšen ve všech členských obcích po 

dobu minimálně 15 dní. K návrhu nebylo připomínek. 

 

Usnesení č.06/05/2021 

Výbor DSO Policka schvaluje Návrh střednědobého výhledu rozpočtu na roky 2023-

2026.  

 

 Pro: 8  Proti: 0   Zdržel se: 0 
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5) DOPLNĚNÍ STRATEGIE DSO POLICKA 

V návaznosti na aktuální požadavky dotačních programů je nutné doplnit Strategii  
DSO Policka. Strategické dokumenty jsou v některých dotačních programech nezbytnou 
součástí žádosti o dotaci.  
 
Usnesení č.06/05/2021 

Výbor DSO Policka schvaluje Doplnění strategie DSO Policka o následující cíl:  
 
DSO Policka bude podporovat kulturní, spolkový a společenský život ve svých členských 
obcích.  

 
 Pro:  8 Proti: 0   Zdržel se: 0 
 
6) AUDIT DSO POLICKA 

Dne 27.10.2021 proběhl audit DSO Policka z Královéhradeckého kraje. Při auditu 
byla zjištěna jedna závažná chyba – Zadavatel neuveřejnil na profilu zadavatele smlouvu na 
uzavřenou veřejnou zakázku Výsadba zeleně v mikroregionu Policko.  

K této chybě je nutné přijmout nápravné opatření. Tímto opatřením bude zveřejnění na 
profilu zadavatele.  
 
Usnesení č.07/05/2021 

Výbor DSO Policka bere na vědomí výsledek dílčího auditu a přijímá k němu 
následující opatření: Ukládá manažerovi svazku, M. Zemanovi zveřejnění zakázky týkající se 
projektu Výsadba zeleně v mikroregionu Policko na profilu zadavatele.  

 
 Pro:  8 Proti: 0   Zdržel se: 0 

 
7) SCHVÁLENÍ PODÁNÍ ŽÁDOSTI  NA PROVOZ DSO POLICKA 

Královéhradecký kraj má pro rok 2022 vypsaný program 22RRD02 pro podporu  
dobrovolných svazků obcí. Z tohoto programu je možné žádat 80 000 Kč na provoz svazku – 
tj. na plat manažera a účetní.  

 
Usnesení č.08/05/2021 

Výbor DSO Policka schvaluje podání žádosti o dotaci z programu Královéhradeckého 
kraje č.22RRD02 na podporu svazků obcí.   

 
 Pro:  8 Proti: 0   Zdržel se: 0 

 
8) SDMB – VÝSLEDKY AUDITU, ČLENSKÉ PŘÍSPĚVKY 

J. Beran informoval starosty o výsledcích auditu. Starostové tyto výsledky dostali  
v předstihu k nahlédnutí. Dále informoval o nutnosti přijetí usnesení o platbě tohoto auditu – 
polovinu nákladů uhradí DSO Policka, druhou polovinu DSO Broumovsko. V návaznosti na 
sdělené skutečnosti také navrhuje zvýšit členský příspěvek pro SDMB na 9Kč / obyvatel. 
Toto zvýšení je navrhnuto z rozpočtu obcí.  
Šubíř – souhlasí 
Klímová – souhlasí; ráda by viděla návrh rozpočtu na příští rok a rozpočtový výhled 
 
Usnesení č.9/05/2021 

Výbor DSO Policka bere na vědomí výsledky auditu SDMB a schvaluje smluvní vztah 
s DSO Broumovsko, spočívající v úhradě 50% fakturované částky za provedení auditu.  

 
 Pro:  8 Proti: 0   Zdržel se: 0 
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Usnesení č.10/05/2021 

Výbor DSO Policka schvaluje zvýšení členského příspěvku Společnosti pro destinační 
management Broumovska na 9Kč / obyvatel od roku 2022. Částka je platná do schválení další 
změny.     

 
 Pro:  8 Proti: 0   Zdržel se: 0 
 
9) PEDIATRIE NA POLICKU 

J. Beran informoval starosty o ukončení přípravy pediatra V. Krejčího. V návaznosti 
na tuto skutečnost bude následovat vrácení proplacené části dotace poskytnuté DSO Policka. 
MUDr. Krejčí bude pracovat v nemocnici v Trutnově, která za něj veškeré závazky uhradí. 
Smlouvu vypověděl k 21.11.2021 s ukončením 31.12.2021. Dotace ve výši 196 000 Kč bude 
vrácena do 90 dnů.  
 
Výravský s.r.o. osloví soukromé společnosti se zájmem o odkup společnosti.  
 
 
Usnesení č.11/05/2021 

Výbor DSO Policka schvaluje vrácení dotace poskytnuté společnosti Výravský s.r.o. 
na přípravu nového pediatra.  

  
Pro: 8  Proti: 0   Zdržel se: 0 
 
Usnesení č.12/05/2021 

Výbor DSO Policka schvaluje ponechání vrácených finančních prostředků na účtu 
DSO jako rezervu pro budoucí využití.   
 
Pro:  8 Proti: 0   Zdržel se: 0 
 
10) LÁVKY V MARŠOVSKÉM ÚDOLÍ 

V návaznosti na informace z minulého jednání informoval J. Beran o aktuálních  
skutečnostech. Jednal s Povodím Labe, které dostalo pověření řešit stav všech staveb. Na 
základě toho navrhuje vyčkat, dokud se Povodí Labe neozve s požadavky.  
 
Cibulka – souhlasí 
Klímová – souhlasí  
Maroul – navrhuje prověřit dotační možnosti na lávky 
 
11) RŮZNÉ 
M. Zeman se ptal starostů na formát kalendáře pro rok 2023 – zda zachovat krajinné 
fotografie, případně jestli má někdo jiný nápad. Fotograf pro krajinné fotografie je zajištěn.  
 
Klímová – navrhuje posbírat fotky z obcí např. formou soutěže 
Krtička – nemá problém s krajinnou fotografií 
Beran – také souhlasí s krajinami  
 
12) DISKUZE 
V diskuzi nebyl žádný příspěvek.  
 
 
 



- 5 - 

 
 
13) ZÁVĚR 
 

Příští veřejné zasedání se uskuteční v České Metují dle aktuální epidemiologické situace, 
termín je stanoven na 24.2.2022 od 15 hodin.  
 
 

 Ing. Beran poděkoval přítomným a ukončil zasedání.  
 
 
 

Zapsal: Martin Zeman 
                 V Bukovici 2.12.2021 

 
 
 
 
 
 
 
…………………………………………..        …………………………………………... 
 Ing. Jiří Beran Milan Šrůtek 
 předseda svazku ověřovatel 


